



# **School Protection Policy**

2025-2024

#### 1. Introduction

This policy outlines the procedures and guidelines for ensuring the safety and protection of all students, staff, and visitors within the school premises. It aligns with the standards set by the Department of Education and Knowledge (ADEK).

### 2. Purpose

## The purpose of this policy is to:

- Ensure a safe and secure environment for everyone.
- Promote the well-being of students and staff.
- Comply with ADEK regulations and guidelines.

## 3. Scope

# This policy applies to:

- All students enrolled in the school.
- All school employees, including teaching and non-teaching staff.
- All visitors to the school premises.

# 4. Roles and Responsibilities

- <u>School Management</u>: Ensure implementation and compliance with the policy, and provide necessary resources for ongoing training and development of staff.
- <u>Teachers and Staff</u>: Follow the guidelines and report any incidents or concerns, and participate in regular safety drills.
- <u>Students</u>: Adhere to safety rules and report any issues to teachers or staff, and participate in safety drills and understand emergency protocols.
- <u>Parents:</u> Support the school's safety measures and report any concerns, and engage in awareness activities organized by the school.

sraa P





## 5. Safety Procedures

- Conduct regular safety drills (evacuation, earthquake, lockdown).
- Clearly mark emergency exits and procedures.
- Provide adequate supervision during school hours and activities.
- Secure access to school premises with controlled entry points.
- Ensure essential safety equipment is available throughout the school.
- Establish safety teams of trained staff to handle emergencies.

## 6. Reporting and Handling Incidents

- Immediate reporting of any safety concerns or incidents to school authorities.
- Thorough documentation and investigation of all reported incidents.
- Appropriate action based on the findings of the investigation.
- Maintain confidentiality during the reporting and investigation process.
- Provide necessary support to those affected by incidents and ensure resources for recovery.

# 7. Health and Well-being

- Provide first aid facilities and trained staff.
- Conduct regular health check-ups and monitoring.
- Implement programs to promote mental health and well-being among students and staff.
- Raise awareness about personal hygiene and healthy eating.
- Offer counseling services for students and staff who need support.

# 8. Training and Awareness

- Regular training sessions for staff on safety and protection measures.
- Awareness programs for students on safety protocols and their roles in maintaining a safe environment.
- Engage with parents to ensure they are informed about the school's safety policies and procedures.
- Organize workshops and training courses to enhance awareness about safety and health in the school environment.





## 9. Monitoring and Review

- Regular review of the policy to ensure its effectiveness and compliance with ADEK guidelines.
- Consider feedback from students, staff, and parents in the review process.
- Annual audit of safety procedures and practices.
- Provide periodic reports on the state of safety in the school to relevant authorities.

#### 10. Contact Information

Emergency Contact Numbers:

Ahmed hamdi :0508896133 Ayman Mokhtar: 0568218161 Amani Al Sayed : 0521858356 Sireen Mithqal :0503354647

School Safety Officer:

Al sayeda Mohammed: 0559310098

#### 11. Conclusion

The school is committed to ensuring a safe and healthy learning environment for all students, staff, and visitors. By implementing this policy, we aim to foster a culture of safety and well-being throughout the school. We emphasize the importance of ongoing collaboration between management, staff, students, and parents to achieve this common goal. This policy will be periodically reviewed to ensure its improvement and development in line with current requirements and standards set by the Department of Education and Knowledge.

AL ISRAA PRIVATE SCHOOL





# سياسة الحماية المدرسية

2025-2024

#### ا.مقدمة

تحدد هذه السياسة الإجراءات والتوجيهات لضمان سلامة وحماية جميع الطلاب والموظفين والزوار داخل مباني المدرسة. تتماشى هذه السياسة مع المعايير التي وضعتها دائرة التعليم والمعرفة.(ADEK)

# 2. الغرض

# الغرض من هذه السياسة هو:

- ضمان بيئة آمنة ومأمونة للجميع.
- تعزیز رفاهیة الطلاب والموظفین...
- الامتثال للوائح والتوجيهات الصادرة عن دائرة التعليم والعرفة.

# 3. النطاق

# تنطبق هذه السياسة على:

- جميع الطلاب المسجلين في المدرسة...
- جميع موظفي المدرسة، بما في ذلك الكادر التدريسي وغير التدريسي..
  - جميع الزوار لمباني المدرسة.

# 4. الندوار والمسؤوليات

- المستمر للموظفين. السياسة والامتثال لها، وتوفير الموارد اللازمة للتدريب والتطوير المستمر للموظفين.
- العلمين والوظفين : اتباع التوجيهات والإبلاغ عن أي حوادث أو مخاوف، والشاركة في تدريبات السلامة بانتظام...
  - الطلاب : الالتزام بقواعد السلامة والإبلاغ عن أي مشاكل للمعلمين أو الموظفين، والمشاركة في تدريبات السلامة وفهم بروتوكولات الطوارئ.
    - الأهالي: دعم إجراءات السلامة الخاصة بالمدرسة والإبلاغ عن أي مخاوف، والمشاركة في الأنشطة التوعوية التي تنظمها المدرسة.





## 5. إجراءات السلامة

- إجراء تدريبات السلامة بانتظام (الإخلاء، الزلازل، الإغلاق).
  - وضع لافتات واضحة لمخارج الطوارئ والإجراءات..
  - توفير الإشراف الكافي خلال ساعات المدرسة والأنشطة.
- تأمين الوصول إلى مباني المدرسة بنقاط دخول محددة ومراقبة..
- توفير أدوات ومعدات السلامة الأساسية في جميع أرجاء المرسة...
- إنشاء فرق سلامة من الموظفين المدربين للتعامل مع حالات الطوارئ.

# 6. الببلاغ عن الحوادث والتعامل معما

- الإبلاغ الفوري عن أي مخاوف أو حوادث تتعلق بالسلامة للسلطات المدرسية.
  - توثيق وتحقيق شامل في جميع الحوادث المبلغ عنها.
  - اتخاذ الإجراءات المناسبة بناءً على نتائج التحقيق.
  - الحفاظ على السرية أثناء عملية الإبلاغ والتحقيق.
- تقديم الدعم اللازم للمتضررين من الحوادث وتوفير الموارد المطلوبة للتعافي.

# 7. الصحة والرفاهية

- توفير مرافق الإسعافات الأولية والموظفين المدربين.
  - إجراء فحوصات صحية منتظمة ومراقبة.
- برامج لتعزيز الصحة النفسية والرفاهية بين الطلاب والموظفين.
  - التوعية بأهمية النظافة الشخصية والغذاء الصحي.
- توفير خدمات الإرشاد النفسي للطلاب والموظفين الذين يحتاجون إلى الدعم.







## 8 التدريب والتوعية

- جلسات تدريبية منتظمة للموظفين حول إجراءات السلامة والحماية...
- برامج توعية للطلاب حول بروتوكولات السلامة وأدوارهم في الحفاظ على بيئة آمنة
  - التواصل مع الأهالي لضمان اطلاعهم على سياسات وإجراءات السلامة المدرسية..
- تنظيم ورش عمل ودورات تدريبية لتعزيز الوعي بأهمية السلامة والصحة في البيئة المدرسية.

# 9.المراقبة والمراجعة

- · مراجعة منتظمة للسياسة لضمان فعاليتها والامتثال لتوجيهات دائرة التعليم والمعرفة.
  - · أخذ ملاحظات الطلاب والموظفين والأهالي بعين الاعتبار في عملية المراجعة.
    - · تدفيق سنوي لإجراءات وممارسات السلامة..
    - تقديم تقارير دورية حول حالة السلامة في المدرسة إلى الجهات المختصة.

# 10.<mark>معلومات الاتصال</mark>

• أرقام الاتصال في حالات الطوارئ؛

أ.أحمد حمدي: 0508896133

أ.أيمن مختار:0568218161

أ.أماني السيد:0521858356

أ.سيرين مثقال: 0503354647

• مسؤول السلامة المدرسي:

السيده محمد : 0559310098

### 11. الخاتمة

• تلتزم المدرسة بضمان بيئة تعليمية آمنة وصحية لجميع الطلاب والموظفين والزوار. من خلال تنفيذ هذه السياسة، نهدف إلى تعزيز ثقافة السلامة والرفاهية في جميع أرجاء المدرسة. نؤكد على أهمية التعاون المستمر بين الإدارة والموظفين والطلاب والأهالي لتحقيق هذا الهدف الشترك. سيتم مراجعة هذه السياسة بشكل دوري لضمان تحسينها وتطويرها بما يتناسب مع

المتطلبات الحالية والمعايير المحددة من قبل دائرة التعليم والمعرفة.

إدارة مدرسة الإسراء الحاصة